

FabGraphics Harmony Stand – Instructions

1-Assembly

Click together the aluminum tubes. Attach the base onto the bottom of the frame.

2-Pull the fabric over the frame and pull on the sides evenly. They may catch a bit on the tube joints. If this happens, just pull the fabric out and over to continue.

3-Add Velcro to the bottom of the frame. While pulling the fabric down, attach the Velcro on the fabric to the Velcro on the frame.

4-Adjustments

These tube frames can be easily adjusted if there is a slight twist to the frame after the fabric is on. Simply twist the frame until it is flat. The tension of the fabric will hold it where you set it.

5-Handling

The fabric should be held with clean gloves or washed hands, and not dragged across the floor as it easily picks up dirt.



Applicable products

HITDHRM2-24X90 - HITDHRM3-36X90 - HITDHRM4-48X90 - HITDHRM5-60X90 - HITDHMN24X72-A
HITDHMN24X96-A - HITDHMN36X72-A - HITDHMN36X96-A - HITDHMN48X72-A - HITDHMN48X96-A

Support à Bannière Harmonie – Instructions

1-Assemblage

Cliquez les tubes en aluminium ensemble. Attachez le bas du cadre à la base.

2-Tirez le tissu au-dessus du cadre et tirez sur les deux côtés. C'est possible que le tissu se coince sur les joints du tube. Si cela arrive, tirez sur le tissu et continuez.

3-Ajouter le velcro sur le bas du cadre. En tirant le tissu vers le bas, attacher le velcro du tissu sur le velcro du cadre.

4-Ajustements

Le cadre peut être ajusté facilement, après qu'il est assemblé et après que le tissu est placé, s'il n'est pas droit. Il faut simplement tourner le cadre jusqu'à temps qu'il soit bien placé. Le tissu restera tendu.

5-Manutention

Le tissu devrait être manipulé avec des gants ou des mains propres. Il ne devrait jamais être trainé sur le plancher, comme il ramasse rapidement la poussière.



Produits applicables

HITDHRM2-24X90 - HITDHRM3-36X90 - HITDHRM4-48X90 - HITDHRM5-60X90 - HITDHMN24X72-A
HITDHMN24X96-A - HITDHMN36X72-A - HITDHMN36X96-A - HITDHMN48X72-A - HITDHMN48X96-A